

因應嚴重特殊傳染性肺炎(COVID-19)，境外生無法於寒假期間返鄉，本處特別安排春節系列活動，以充實境外生假期生活，請惠予協助公告週知。

活動名稱	活動日期	活動內容概要	備註	報名資訊
友善家庭 溫馨過節	110年1月18日(週一) 至2月21日(週日)	師長邀請境外生參與各項聚會、年夜飯或相關活動(活動時間至少半日以上)	學生免費 (補助師長接待學生1人500元，至多6人)	<b>請由接待師長報名</b> 報名時間：即日起至110年2月3日(週三)止 報名網址： <a href="https://forms.gle/JQQ2k3TXyjkz7Ay5A">https://forms.gle/JQQ2k3TXyjkz7Ay5A</a> 聯絡人：王友嫻小姐，分機2218 備註：接待學生總人數上限80人，額滿為止。需檢附心得報告及收據辦理核銷(詳附件)，收件截止日為110年3月31日(週三)
揮毫潑墨 春聯迎新	110年1月18日(週一) 至1月21日(週四) 13:00~16:00	春聯書寫體驗	學生免費 (限境外生參加)	報名時間：活動當時現場報名 報名地點：驚聲大樓10樓國際處交流組 聯絡人：楊鳳僊小姐，分機2002
電影欣賞 霸氣包場	110年1月26日(週二) 下午場	熱門院線片欣賞	學生免費 (限境外生參加) (限90人)	報名時間：即日起額滿為止 報名網址： <a href="https://reurl.cc/e81x7R">https://reurl.cc/e81x7R</a> 活動地點：國賓影城@淡水禮萊廣場 聯絡人：趙芳菁小姐，分機2218
臺灣農村 窯烤體驗	110年1月27日(週三) 全天	USR小農同樂趣：烤雞、烤番薯	學生酌收250元 (限境外生參加) (限20人)	報名時間：110年1月5日(週二)上午10:00開始報名(額滿為止) 報名地點：驚聲大樓10樓國際處交流組 聯絡人：顏秀鳳小姐，分機2002 活動資料如附件
美食饗宴 大展身手	110年1月28日(週四) 10:00~12:00 金元寶一牛車 12:00~14:00 番茄炒蛋競賽 14:00~16:00 甜點手做體驗	美食烹飪活動 金元寶一牛車(包水餃) 番茄炒蛋競賽 甜點手做體驗	學生免費 (限境外生參加) (每場限80人)	報名時間：即日起 報名網址： <a href="https://reurl.cc/odn4oV">https://reurl.cc/odn4oV</a> 活動地點：美食廣場 聯絡人：顏嘉慧小姐，分機2003
境外生 春節聯歡會	110年2月2日(週二) 18:30	春節聯歡、抽獎、師長發紅包	學生酌收300元 (限境外生參加) (限310人)	報名時間：110年1月4日(週一)上午9:00開始報名(額滿為止) 報名地點：驚聲大樓10樓國際處境輔組T1001 活動地點：將捷金鬱金香酒店 聯絡人：梁瑋倩小姐，分機2218

Name of activity	Date	Activity summary	Notes	Activity Registration
Spending the holiday season with the TKU family	Mon Jan 18- Sun Feb 21, 2021	TKU teachers and staff invite overseas students to take part in a variety of activities, including all kinds of social events and New Year's Eve dinner.	Free for students (Teachers will get a subsidy of NT \$500 for each student he or she receives, with a maximum amount of \$3,000 for six students.)	<b>TKU teachers and staff will register in this event and invite the overseas students. Students do not need to register this event.</b> Registration Date: From now on to Feb 3, 2021 Registration Link: <a href="https://forms.gle/JQQ2k3TXYjkz7Ay5A">https://forms.gle/JQQ2k3TXYjkz7Ay5A</a> Contact: Ms. Cadence Wang, ext. 2218 Note: The maximum of the invited students will be 80 students. Please attach your report and receipt for applying for the subsidy. The deadline will be March 31, 2021.
Chinese New Year calligraphy event	13:00-16:00, Mon Jan 18 to Thur Jan 21, 2021	Experience writing Chinese calligraphy	Free for students (overseas students only)	Date and Time: On-site register on the activity dates. Place: Office of International and Cross-Strait Exchange Section, Ching-sheng Building 10th Floor Contact: Ms. Dolly Yang, ext. 2002
Watching movies in style (with the whole theater to ourselves)	Tues afternoon, Jan 26, 2021	Watching popular movies	Free for students (overseas students only) (max. 90 people)	Registration Date: From now on until the seats full Registration Link: <a href="https://reurl.cc/e81x7R">https://reurl.cc/e81x7R</a> Location: Ambassador Theater@Tamsui Contact: Ms. Grace Chao, ext. 2218
Taiwanese rural wood fire experience	All day, Wed Jan 27, 2021	USR fun at the farm, roasted chicken and tomatoes	Cost for students: NT \$250 (max. 20 people) (overseas students only)	Date and Time: On-site register on Jan 5, 10:00 AM. (Quota is limited and registration will be processed on a first-come-first-served basis) Place: Office of International and Cross-Strait Exchange Section, Ching-sheng Building 10th Floor See attached for the activity schedule. Contact: Ms. Julia Yen, ext. 2002
A gourmet banquet	10:00-12:00, Thur Jan 28, 2021 12:00-14:00, Thur Jan 28, 2021 14:00-16:00, Thur Jan 28, 2021	Dumpling wrapping Stir-fried scrambled eggs and tomato competition DIY dessert experience	Free for students (max. 80 people per session) (overseas students only)	Date and Time: Online register is now open. Registration Link: <a href="https://reurl.cc/odn4oV">https://reurl.cc/odn4oV</a> Activity Venue: Campus Food Court Contact: Ms. Chia Hui Yen, ext. 2003
Overseas Student Chinese New Year Get Together	18:30, Tues Feb 2, 2021	Chinese New Year get together, raffle, red envelopes issued by faculty and staff	Cost for students: NT \$300 (max. 310 people) (overseas students only)	Registration Date and Time: On-site register on Jan 4, 9:00 AM (Until the seats full) Place: T1001 Ching-sheng Building 10th Floor Location: Golden Tulip Hotel Contact: Ms. Iris Liang, ext. 2218